
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående röntgenundersökningar på natten 

Röntgenklinikens akuta verksamhet på sjukhuset i Västerås stänger kl 03 varje natt och 
öppnar inte igen förrän kl 07.30 på morgonen. Under den tiden har röntgenpersonalen 
sovande jour och gör endast undersökningar om det rör sig om trauman, misstankar om 
höftfrakturer, strokelarm eller akut datortomografi av hjärnan.  

Den som t ex har brutit handleden eller har ett njurstensanfall kan däremot få vänta tills det 
blir morgon, vilket fördröjer vården. I många fall är det nödvändigt att röntga innan patienten 
kan bli gipsad, eller få annan vård och behandling. Dessa patienter får antingen åka hem eller 
vänta kvar på en brits på akuten, i stället för att bli inlagda på en vårdavdelning. Detta trots att 
personal med röntgenkompetens finns på sjukhuset.  

Akutröntgen täcker hela länet kvällar och nätter. Sala och Fagersta har ingen jourverksamhet, 
och Köping har begränsad sådan. Givetvis behöver sjukvården göra medicinska prioriteringar 
och hushålla med resurserna, särskilt när det är ont om personal. Men för den enskilda kan det 
bli en jobbig och smärtsam väntan, oavsett om det är någon före i kön eller ej.   

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Varför blir inte alla röntgade under jourtid som behöver det?  
- Hur påverkar nuvarande ordning patienterna? 
- Vad kommer du att göra åt situationen?  

 

 

 

Heidi-Maria Wallinder (V)


